
Dopravná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 3. 6. 2019 

Číslo: 562/2019/OD-20211 

Vybavuje: Ing. Radovan Hužvík 
e-mail: Radovan.Huzvik@vucke.sk 

Telefón: 055/7268 254 

Fax: 055/7568 259 
 
 

ZÁPISNICA 

z 8. zasadnutia  

Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

konaného 31. 5. 2019 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja 

na 12. zasadnutie zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 24. júna 2019 

Bod č. 5 Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 13/2016 o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských 

zariadeniach 

Bod č. 10.a Zrušenie Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 

560/2017 z 25. zasadnutia zo dňa 23. 10. 2017, Uznesenia č. 119/2018 zo 7. 

zasadnutia zo dňa 27. 8. 2018 a Uznesenia č. 561/2017 z 25. zasadnutia zo 

dňa 23. 10. 2017    

Bod č. 10.b Schválenie spolufinancovania projektov z Integrovaného regionálneho 

operačného programu 2014 – 2020, Špecifický cieľ 1.1   

Bod č. 13 Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v zimnom období 

2018/2019 

Bod č. 14 Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja na II. polrok 2019 

Bod č. 15 Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2019 

4. Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 

5. Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave  

6. Rôzne 

7. Záver zasadnutia 

 
 

K bodu č. 1 
Otvorenie 
 

Vyjadrenie: 

Rokovanie dopravnej komisie otvoril Ing. Igor Petrik (predseda DK), ktorý privítal 

prítomných členov dopravnej komisie, vedúceho odboru projektov a investícií Úradu KSK, 

Ing. Harčarika a riaditeľa Správy ciest KSK, Ing. Raucha. Konštatoval uznášaniaschopnosť 

komisie s ohľadom na prítomnosť 18 členov komisie z 25-tich a požiadal prítomných 

o vyjadrenie k návrhu programu rokovania komisie. Prítomní členovia komisie nemali 

k návrhu programu pripomienky. 
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Uznesenie č. 20/2019: 

Členovia DK odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 

 

Hlasovanie č. 1: Prítomní: 18  Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

 

K bodu č. 2 
Plnenie uznesení 
 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal tajomníka DK, Ing. Hužvíka, o informáciu o plnení prijatých 

uznesení. Ing. Hužvík prítomných informoval o splnení všetkých uznesení, ktoré sa týkali 

materiálov predložených na ostatné zasadnutie Zastupiteľstva KSK. Zároveň informoval 

o zaslaní uznesení DK Mestu Košice ohľadom odporúčaní na riešenie negatívnych vplyvov 

dopravy z kameňolomu Hradová a spomaľovacích prahov na ceste cez Jahodnú. Ďalší postup 

bude nasledovať z úrovne Dopravnej komisie Mesta Košice a MMK. 

 

Uznesenie č. 21/2019: 

Dopravná komisia berie informácie na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 2: Prítomní: 18  Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

 

K bodu č. 3 

Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 

12. zasadnutie zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 24. júna 2019 

 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal MVDr. Frankovú z odboru školstva o predstavenie materiálu 

„Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 13/2016 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach“. MVDr. Franková 

informovala o úprave len „hornej“ hranice úhrady nákladov  v jazykových školách, centre 

voľného času a v školskom internáte. Uvedené bolo zdôvodnené návrhmi a žiadosťami  škôl 

a školských zariadení v zriaďovacej pôsobnosti KSK. Zároveň informovala o nových 

finančných pásmach na nákup potravín na jedlo podľa vekových kategórií stravníkov 

a príspevok stravníka v školskej jedálni s účinnosťou od 1. 9. 2019. Prítomní nemali otázky 

ani pripomienky. 

 

Uznesenie č. 22/2019: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál: „Návrh 

VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 13/2016 o určení výšky príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach“. 
 

Hlasovanie č. 3: Prítomní: 18  Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

Predseda DK požiadal vedúceho odboru projektov a investícií, Ing. Harčarika, 

o predstavenie materiálov „Zrušenie Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja č. 560/2017 z 25. zasadnutia zo dňa 23. 10. 2017, Uznesenia č. 119/2018 zo 7. 

zasadnutia zo dňa 27. 8. 2018 a Uznesenia č. 561/2017 z 25. zasadnutia zo dňa 23. 10. 2017“ a 

„Schválenie spolufinancovania projektov z Integrovaného regionálneho operačného programu 

2014 – 2020, Špecifický cieľ 1.1.“ Ing. Harčarik uviedol, že oba materiály úzko súvisia a ich 
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hlavným zámerom je aktualizovať znenie uznesení podľa vyhlásenej výzvy. Prítomní sa 

uistili, že v prípade oboch projektov nedochádza k zmene cestných úsekov ani financovania. 

 

Uznesenie č. 23/2019: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál: „Zrušenie 

Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 560/2017 z 25. zasadnutia zo 

dňa 23. 10. 2017, Uznesenia č. 119/2018 zo 7. zasadnutia zo dňa 27. 8. 2018 a Uznesenia č. 

561/2017 z 25. zasadnutia zo dňa 23. 10. 2017“. 
 

Hlasovanie č. 4: Prítomní: 18  Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 24/2019: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál: „Schválenie 

spolufinancovania projektov z Integrovaného regionálneho operačného programu 2014 – 

2020, Špecifický cieľ 1.1.“. 
 

Hlasovanie č. 5: Prítomní: 18  Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Predseda DK požiadal riaditeľa Správy ciest KSK o informáciu k materiálu 

„Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2018/2019“. Prítomní 

boli informovaní o najdôležitejších parametroch a ukazovateľoch zimnej údržby 2018/2019. 

Takisto informoval o mimoriadnych udalostiach, ako májové sneženie na Spiši a skutočnosti, 

že nedošlo k žiadnym nehodám z dôvodu nevykonanej údržby. Ing. Petrik sa informoval na 

spôsob rozdelenia techniky SC KSK počas zimnej údržby, nakoľko na Spiši je najväčší počet 

mrazivých dní, no počet mechanizmov tomu nezodpovedá. Ing. Rauch uviedol, že dôvodom 

je dĺžka ciest, no najmä skutočnosť, že v ostatných regiónoch je zabezpečovaná aj údržba 

ciest I. triedy. Zdôraznil, že práve skutočnosť absencie ciest I. triedy na Spiši je dôvodom 

mimoriadnej pozornosti SC KSK, ktorú venuje cestám v tomto regióne. Ing. Jakubov 

odporučil informovať na niektorom z ďalších zasadnutí  DK otázke stavu a rozdelenia 

mechanizmov SC KSK.  

Ing. Bašták odporúča zdroje získané z údržby ciest I. triedy vo zvýšenej miere investovať 

do zlepšenia stavu ciest III. triedy. Pritom upriamil pozornosť na nevyhovujúci stav cesty 

III/3040 do Slavošoviec, ktorý môže zapríčiniť odchod rozhodujúceho zamestnávateľa 

v regióne - papierní SHP Group.  

p. Rečka vyzdvihol a pochválil spoluprácu z cestmajsterstvom SC KSK Čaňa počas 

zimnej údržby. Následne prebehla diskusia o financovaní údržby ciest I. triedy a súvisiacich 

kompetenciách. Prítomní nemali žiadne ďalšie vyjadrenia k uvedenému materiálu. 

 

Uznesenie č. 25/2019: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie materiál: 

„Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2018/2019“. 
 

Hlasovanie č. 6: Prítomní: 18  Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Predseda DK požiadal Ing. Hužvíka o predstavenie materiálu „Rámcová obsahová náplň 

zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2019“. Ing. Hužvík 

informoval, že v rámci uvedeného materiálu bude v závere roka predložený materiál 

„Schválenie strategického dokumentu – Plán udržateľnej mobility Košického kraja“, ktorý je 

vo fáze spracovávania analýz. Informoval o koordinácii zámerov s PUM Prešovského kraja 

s ohľadom na najsilnejšie dopravné vzťahy práve medzi oboma krajmi. Vzhľadom na 

rovnakého spracovateľa je 20. júna 2019 pripravované spoločné rokovanie pracovných skupín 

oboch krajov. 
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Uznesenie č. 26/2019: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál „Rámcová 

obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2019“. 
 

Hlasovanie č. 7: Prítomní: 18  Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

Predseda DK požiadal Ing. Hužvíka o informáciu k materiálu „Plán úloh komisií 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2019“. Ing. Hužvík informoval 

o zaslanom návrhu Plánu úloh Dopravnej komisie na II. polrok 2019. K návrhu nemali 

prítomní žiadne pripomienky. 

 

 Uznesenie č. 27/2019: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál „Plán úloh 

komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2019“. 
 

Hlasovanie č. 8: Prítomní: 18  Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 4 
Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal Ing. Raucha, riaditeľa SC KSK o aktuálne informácie v oblasti 

správy a údržby ciest na území KSK. 

Ing. Rauch informoval o ukončení zimnej údržby, realizovaných ohliadkach ciest, bežnej 

údržbe (čistení, kosení, zametaní), o technologickej príprave SC KSK na vysprávky po 

zimnom období, obnove VDZ a bežnej činnosti SC KSK. Zároveň uviedol, že od začiatku 

roka začalo 83 verejných obstarávaní, z toho 45 je ukončených, pričom sa čaká na vhodné 

počasie na realizáciu jednotlivých zámerov. 

Ing. Bašták vyzval SC KSK na efektívnejší výkon vysprávok po zimnom období než 

v roku 2018, nakoľko robiť opravy výtlkov v septembri je hanba; nehovoriac o väčších 

nákladoch, nakoľko výtlky sa postupne zväčšujú. 

Ing. Dulina sa informoval, či už má SC KSK zabezpečený mulčovač. Ing. Rauch uviedol, 

že verejné obstarávanie práve prebieha. Ing. Dulina upozornil na nízko osadené poklopy 

kanálov v Družstevnej pri Hornáde. Ing. Rauch prisľúbil preverenie situácie. 

Ing. Titl sa informoval na situáciu ohľadom ekologickými aktivistami zastaveného 

výrubu stromov, ktoré ohrozujú premávku na ceste Bidovce - Herľany. Ing. Rauch uviedol, že 

skočilo obdobie vegetačného pokoja, preto sa výrub neuskutočňuje. Ing. Titl zdôraznil, že 

orezávanie stromov a kríkov musí SC KSK vykonať v prípade, že ohrozuje bezpečnosť 

premávky. Ing. Rauch súhlasil, aby prítomní zaslali podnety na orezanie zelene v úsekoch, 

v ktorých je ohrozená bezpečnosť. V tejto súvislosti uviedol Ing. Mitterpak, že na hranici 

okresov Košice-okolie a Trebišov pri Slanci je extrémny rozdiel v kosení, kedy prechádzate 

z Trebišovského okresu do úseku v okrese Košice-okolie, v ktorom je tráva bezprostredne pri 

ceste viac ako meter vysoká. 

p. Rečka sa informoval na stav výrubu suchých orechov v úseku Ždaňa - Skároš. Ing. 

Rauch uviedol, že po preverení situácie zašle priamo pánovi poslancovi mailovú informáciu. 

Ing. Petrik sa informoval o stave riešenia sťažnosti z obce Hrišovce, ktorá sa týka ujmy 

na zdraví po páde občana z cesty III. triedy. Ing. Rauch informoval o zaslaní odpovede 

sťažovateľovi, realizácii opatrení na uvedenom cestnom úseku a pláne opraviť cestu zo 

zdrojov EIB.  

Ing. Petrik následne vyjadril obavu, či stav verejného obstarávania projektov z IROP-u 

neohrozí čerpanie. Ing. Harčarik uviedol, že napriek tomu, že sme štatisti vo verejnom 
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obstarávaní, ktoré realizuje PSK, nemyslí si, že by mohlo dôjsť, kvôli dĺžke trvania kontroly 

na ÚVO, k ohrozeniu čerpania zdrojov. 

 

Uznesenie č. 28/2019: 

Dopravná komisia zobrala informácie na vedomie. 
 

Hlasovanie č. 9: Prítomní: 18  Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

 

K bodu č. 5 

Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 

 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal Ing. Hužvíka o informácie na tému verejná doprava. Ing. Hužvík 

informoval o záverečnej fáze komisionálneho zúčtovania u dopravcu ARRIVA Michalovce, 

a.s., schválenom zámere rozšírenia dopravných služieb z Milhosti do Hidasnémeti a prvom 

rokovaní so zástupcami maďarských obcí. Následne informoval o plánoch na zlepšenie 

dopravného spojenia prímestskou autobusovou dopravou v oblasti Slovenského raja aj 

s nadväznosťou na „Ľadový expres“ (od 1. 7. 2019), ďalších zámeroch koordinovať dopravnú 

obslužnosť medzi KSK, PSK a BBSK (Stratená, Vydrník, Telgárt) od 1. 9. 2019 

a o aktuálnom obnovení železničnej dopravy v úseku Bánovce nad Ondavou - Veľké 

Kapušany, ktoré však pozostáva len zo 4 párov vlakov, čo neposkytuje základnú dopravnú 

obslužnosť a neumožňuje optimalizáciu dopravnej ponuky v dotknutom území. Na záver 

informoval o zámere v rámci rokovania odborov dopravy samosprávnych krajov zväčšiť 

rozdiel medzi hotovostnou a bezhotovostnou platbou v prímestskej autobusovej doprave 

s cieľom zrýchliť vybavovanie cestujúcich a tým zvýšiť jej konkurencieschopnosť voči 

individuálnej automobilovej doprave. 

 

Uznesenie č. 29/2019: 

Dopravná komisia berie informácie na vedomie. 
 

Hlasovanie č. 10: Prítomní: 18   Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

 

K bodu č. 6 

Rôzne 
 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal SC KSK o detailný popis aktuálneho stavu problematického úseku 

cesty č. II/547 Gregorov prameň a nový návrh riešenia na najbližšie zasadnutie Dopravnej 

komisie. Následne požiadal prítomných o návrhy v rámci bodu Rôzne. 

Ing. Bezák upozornil na povrchné riešenie pri oprave cesty III/3390 nad lomom Hradová 

v smere na Kostoľany nad Hornádom, najmä provizórne odvodnenie, zvodidlá ponechané 

v dezolátnom stave, chýbajúce obrubníky v obci, vymenené zábradlie mostíka v obci len na 

jednej strane, optický kábel v odvodnení, chýbajúce odvodnenie vjazdov na cestu a úplnú 

absenciu prvkov na upokojenie dopravy a zvýšenie bezpečnosti. Na otázky o termíne 

kontrolných dní a ani na mailom zaslané nedostatky nedostal z odboru projektov a investícií 

Úradu KSK žiadnu odpoveď. Ing. Harčarik prisľúbil preverenie týchto skutočností a uviedol, 

že kontrolné dni sa konali pravidelne a v rámci možností projektu sa všetky nedostatky 

operatívne riešili, no zhotoviteľa má od odovzdania stavby plnú kontrolu nad realizáciou 

podľa schváleného projektu. 

Ing. Bezák vyjadril presvedčenie, že projekt pravdepodobne nebol dostatočne aktuálny 

a chýbala komunikácia KSK s obcami. Ing. Mitterpak sa k uvedenému tvrdeniu vyjadril 

s ohľadom na skutočnosť, že v čase projektovej prípravy bol na mieste Ing. Harčarika 
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a spresnil, že uvedený projekt bol financovaný z kompenzácií povodňových škôd v roku 

2010, čo neumožňuje taký rozsah prác, aký by bol žiaduci. Navyše boli projekty v roku 2017 

nielen aktualizované, ale na pracovných stretnutiach aj konzultované s prítomnými 

zástupcami obcí.  

 

Uznesenie č. 30/2019: 

Dopravná komisia žiada Správu ciest KSK o detailný popis aktuálneho stavu problematického 

úseku cesty č. II/547 Gregorov prameň a nový návrh riešenia na najbližšie zasadnutie 

Dopravnej komisie. 
 

Hlasovanie č. 11: Prítomní: 18   Za: 18   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

 

K bodu č. 7 

Záver zasadnutia 
 

Vyjadrenie: 

Ing. Petrik poďakoval prítomným za ich aktívnu účasť a uzavrel zasadnutie Dopravnej 

komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Radovan Hužvík 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Igor Petrik 

predseda komisie 
 


